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Στις  22  Ιουνίου  του  2015,  η  ΣΑΠ-ΤΕΠΑΚ  συνήλθε  σε  συνεδρία  στην  αίθουσα

συνεδριάσεων της ΥΣΦΜ.

Τα θέματα που συζητήθηκαν στη συνεδρία παρατίθενται ακολούθως:

1. Με αφορμή τις επιπρόσθετες ώρες διδασκαλίας που πραγματοποιούνται στο

τμήμα νοσηλευτικής σε σχέση με άλλα τμήματα, αλλά και ειδικές περιπτώσεις

μαθημάτων  ή  πτυχιακών  διατριβών  ή  κλινικής  άσκησης  τα  οποία  δεν

αναγνωρίζονται  ως  μαθήματα  από την  Υπηρεσία  Σπουδών και  Φοιτητικής

Μέριμνας, τέθηκε το θέμα του τι θεωρείται μάθημα και πόσος πρέπει να είναι

ο διδακτικός  φόρτος.  Στη βάση αυτή κρίθηκε  αναγκαία  σε πρώτη φάση η

μελέτη του πλαισίου μέσα στο οποίο προσδιορίζεται το τι θεωρείται μάθημα

και  πόσος  πρέπει  να  είναι  ο  διδακτικός  φόρτος,  λαμβάνοντας  υπόψην  τις

ειδικές συνθήκες που ισχύουν σε κάθε σχολή. Για το σκοπό αυτό θεωρήθηκε

απαραίτητη η δημιουργία ομάδας εργασίας για κάθε σχολή, η οποία εκτός από

τη μελέτη του πλαισίου θα κάνει προτάσεις εκ μέρους της σχολής.

2. Συζητήθηκε το θέμα του θεσμικού ρόλου της ΣΑΠ-ΤΕΠΑΚ σε σχέση με τη

Σύγκλητο και το Συμβούλιο των Κοσμητόρων.

3. Σχετικά με το ζήτημα της καταβολής των επιδομάτων, η διαδικασία είναι σε

εξέλιξη, καθώς έχει κατατεθεί αγωγή εναντίον του εργοδότη (ΤΕΠΑΚ) στο

δικαστήριο των εργατικών διαφορών. Να σημειωθεί ότι έχει γίνει ακόμη μια

αγωγή ενός συναδέλφου προς το ΤΕΠΑΚ, αλλά και ομαδική προσφυγή των

εργοδοτουμένων προς το Πανεπιστήμιο Κύπρου.
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4. Το θέμα των συντάξεων λεκτόρων και επικούρων. Ηγετικός ο ρόλος της ΣΑΠ-

ΤΕΠΑΚ, καθώς και η απόφαση του Συμβουλίου, με την οποία έγινε η ένταξη

στο σχέδιο σύνταξης.

5. Τέθηκε το θέμα των ανελίξεων των ενταγμένων, το οποίο δημιουργεί και άλλα

προβλήματα με τις προαγωγές συσκεκριμένης ομάδας προσωπικού. Η θέση

της  ΣΑΠ-ΤΕΠΑΚ  είναι  ότι  πρέπει  να  εγκριθούν  άμεσα  οι  ανελίξεις.

Υπάρχουν  3  αποφάσεις  της  Συγκλήτου  που  επικυρώνουν  15  ανελίξεις

ενταγμένων. Το θέμα βρίσκεται στην Επιτροπή Ανελίξεων και Προαγωγών. Η

ΣΑΠ-ΤΕΠΑΚ θεωρεί απαραίτητη την προσέγγιση της Επιτροπής Ανελίξεων

και Προαγωγών. Η γραμματεία καλείται να μάθει πότε θα είναι η επόμενη

συνεδρία της εν λόγω Επιτροπής.

6. Ταμείο Προνοίας. Εκφράστηκε το ερώτημα του τι θα ισχύσει για τους νέους

εργοδοτούμενους  που  προσλαμβάνονται,  σχετικά  με  το  συνταξιοδοτικό.

Θεωρήθηκε σκόπιμη η προσέγγιση άλλων Συντεχνιών (ΠΑΣΥΔΥ) σχετικά με

το θέμα των ταμείων προνοίας.

7. Κλαδική Ε. Πρέπει να ενεργοποιηθεί η Κλαδική.

8. Εγκρίθηκε προσφορά για τη φιλοξενία της ιστοσελίδας της ΣΑΠ-ΤΕΠΑΚ, με

10€/μήνα, και 15€ κατ’ έτος για την ανανέωση του “domain name”.

9.  Αποφασίστηκε η κάθε Κλαδική να κάνει ιεράρχηση των θεμάτων που την

απασχολούν και να τα στείλει στη ΣΑΠ-ΤΕΠΑΚ, για την καλύτερη οργάνωση

των θεμάτων και αποφάσεων.

10. Θα  κυκλοφορήσει  επικαροποιημένη  λίστα  με  τα  εγγεγραμμένα  μέλη  της

ΣΑΠ-ΤΕΠΑΚ, με σκοπό την καλύτερη ενημέρωση και εξεύρεση νέων μελών

(Το  έντυπο  εγγραφής  νέου  μέλους  είναι  αναρτημένο  στην  ιστοσελίδα  της

ΣΑΠ-ΤΕΠΑΚ, στον ακόλουθο σύνδεσμο.

 http://saptepak.org/sites/saptepak.org/files/aitisieggrafis.pdf
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11. Σε συνενόηση με τον Γραμματέα της ΣΑΠ-ΤΕΠΑΚ θα γίνει προσέγγιση του

Εφόρου Συντεχνιών για την υποβολή όλων των απαιτούμενων εντύπων. 

Παρόντες:

Μιχάλης Σιριβιανός

Κωνσταντίνος Παπαδόπουλος

Παύλος Χριστοδουλίδης

Κυριάκος Καλλή

Μπόγλου Δημήτριος

Κωνσταντίνος Χριστοδούλου

Λυγία Τσίτση

Μαρία Παπαδοπούλου

Σωτήρης Χατζής

Νεόφυτος Λαμπερτίδης
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